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Předmět Zasedání 18/06-09 

Datum 3. listopadu 2008 

Místo VŠE v Praze (zasedací místnost rektora 169 NB) 

Přítomni 
Černá, Černý, Češková, Fiala, Gabriel, Chlapek, Jiráková, Kašparová, Krčál, Mazouch, Petkovová, Potluka, 
Radová, Reschová, Sieber, Soběhart, Spirit, Šanda, Vostrovská 

Omluvení Bartošová-Vrbová, Hudrlíková, Pecuchová, Rauš, Rosický, Svoboda, Zelenka 

Neomluvení Čmarada, Pažitka, Plášková 

Hosté Hindls, Svoboda, Soukup, Stránský 

Předsedal Radová 

Doba 13:00 – 15.00 Tel.  

Zapsal Radová Strany 

 

 

 

   Bod jednání  

1. Kontrola úkolů 

2. Stav čerpání rozpočtu k 30.9.2008 

3. Pasportizace nemovitostí 

4. Volba zástupců do RVŠ 

5. Doplnění předsednictva AS VŠE 

6. Různé 

 

č. PŘEDMĚT TYP 

 Paní předsedkyně Radová přivítala senátory a hosty a zahájila zasedání AS VŠE. I 

1. Kontrola úkolů 

 

Z minulých zasedání vyplynuly tři úkoly: 

 Provést analýzu sdílených a celoškolních nákladů a přínosů 

 Předložit materiál o hospodaření nakladatelství 

 Metodika rozdělení finančních prostředků mezi fakulty a nefakultní pracoviště 

Pan rektor informoval, že nefakultním pracovištím nebyl navýšen rozpočet o 5% na rozdíl od fakult. 

Z analýzy komise prof. Krále vyplynulo, že nakladatelství se nebude rušit, podrobnější materiál existuje a 
bude předložen senátu 15.12.2008 

Závěr tzv. Královy komise bude podkladem pro rozpočet na rok 2009 

Inf. Chlapek vznesl doraz, zda bude provedeno ocenění poskytovaných služeb rektorátními pracovišti. 
Pan rektor informoval, že komise dopracuje materiál, který AS obdrží na prosincovém zasedání 

Právě probíhá analýza hospodaření CIKSu a další bude VC. 

Pan kvestor předloží na prosincové zasedání definitivní verzi rozhodující části rozpočtu investic, aby 
mohla tato část rozpočtu být včas odsouhlasena a mohla probíhat výběrová řízení na dodavatele. 

I 

2. Stav čerpání rozpočtu k 30.9.2008 

 

Pan kvestor uvedl materiál, který byl na návrh finanční komise doplněn o tabulku sdílených nákladů a 
výnosů  a tabulky týkající se pražských hospodaření fakult. 

 

I 
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č. PŘEDMĚT TYP 

 

Usnesení AS VŠE: 

„AS VŠE bere na vědomí materiál „Stav čerpání rozpočtu VŠE k 30.9.2008 a výhled do konce 
roku 2008 včetně uvedených změn“  

Hlasování: 
PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

R, Ú 

3. Pasportizace nemovitostí 

 
Pan kvestor uvedl materiál, sdělil, že může dojít ke změnám a časovým posunům v realizaci 
navrhovaných akcí. 

I 

 

Usnesení AS VŠE: 

„AS VŠE bere na vědomí materiál “Informace o zjednodušené pasportizaci nemovitostí a 
návrhu investičního programu na roky 2009-2015“ 

Hlasování: 
PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

R 

4. Volba zástupců do RVŠ 

 

Jednotlivé fakulty předložily AS VŠE navržené zástupce do RVŠ 

F1 – ing. Rauš 

F2 – ing. Stuchlíková 

F3 – prof. Synek 

F4 – doc. Blatná 

F5 – prof. Wokoun 

F6 – prof. Černý 

Za VŠE byli navrženi následující kandidáti: 

Předsednictvo RVŠ – ing. Fischer – F4 

Člen sněmu – Ing. Stránký – F1 

Člen studentské komory – Adam Krčál – F2 

Náhradnice do studentské komory – Lenka Hudrlíková – F4 

I 

 

Usnesení AS VŠE: 

„AS VŠE souhlasí s navrženými kandidáty.“ 

Hlasování: 
PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 1 

Usnesení bylo schváleno. 

R 

5. Doplnění předsednictva AS VŠE“ 

 

Vzhledem k tomu, že tři členové předsednictva ukončili své členství v AS VŠE bylo nutné 
předsednictvo doplnit. 
Alespoň jeden z místopředsedů senátu musí být student, proto v první volbě byly návrhy jen na 
studentské místopředsedy. 
Byli navržení: 
Adam Krčál 
Jakub Šanda 
Bylo rozdáno 19 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo 18 platných hlasů, přičemž Adam Krčál získal 13 
hlasů a byl zvolen místopředsedou AS VŠE 
 

I 
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č. PŘEDMĚT TYP 

Na funkci 2. místopředsedy byli navržení 
Jakub Šanda 
Alena Češková 
Bylo rozdáno 19 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo 19 platných hlasů, přičemž Alena Češková získala 
11 hlasů a byla zvolena místopředsedou AS VŠE 
Na funkci tajemníka byl navržen David Gabriel 
Bylo rozdáno 19 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo 19 platných hlasů, přičemž David Gabriel získal 19 
hlasů a byl zvolen tajemníkem AS VŠE 

6. Různé 

 
Pan rektor informoval, že VŠE bude uděleno mezinárodní ocenění v Paříži, které získala univerzita jako 
jedna z 27 univerzit na světě 

I 

 Pan rektor informoval o přejmenování staré auly na Likešovu aulu R, Ú 

 
Kolegyně Jiráková informovala o rezignaci Bc. Čmarady na funkci člena AS VŠE a doplňovacích volbách 
na F6 

 

 
Pracovní komise byly doplněny o nové členy AS, Jakub Šanda se stal členem kolejní a stravovací 
komise a David Gabriel se stal předsedou mandátové komise 

 

 Další zasedání AS VŠE bylo stanoveno na 15.12.2008 ve 13 hodin, v zasedací místnosti NF v RB 337. I 
 

 

Přílohy (pouze u originálu): 

 Prezenční listina 

 Stav čerpání rozpočtu k 30.9.2008 a výhled do konce roku 2008 

 Informace o zjednodušené pasportizaci nemovitostí a návrhu investičního programu na roky 2009-2015 

 Výsledky voleb do předsednictva AS VŠE 

V Praze 3.11. 2008 

 

Schválil: 


